

**Secondary Hospital List-For customers whose policies take effect on or after 2025 Jan.1st
 昂贵医院列表-供保单生效日在2025年1月1日（含）以后的客户使用**

United Family Hospital and Clinics
 (Beijing, Shanghai, Guangzhou, Wuxi and other cities if any)
 和睦家医院及诊所(北京、上海、广州、无锡及任何其他有其诊所的城市)

Raffles Medical Hospital and Clinics
 (Beijing, Tianjin, Nanjing)
 北京莱佛士医院、天津莱宁诊所、南京江宁莱宁门诊部

Beijing New Century Healthcare Hospital and Clinics
 Beijing New Century Women's and Children's Hospital, Beijing New Century International Children's Hospital, Beijing New Century Harmony Clinic
 北京新世纪妇儿医院、北京新世纪儿童医院、北京新世纪莱和门诊部

Shanghai Western Eye Medical Center
 上海宏恩眼科门诊部

St. Michael Hospital
 上海天坛普华医院

Shanghai East International Medical Center
 上海东方国际医院

WorldPath International Clinic(Shanghai)
 上海沃德医疗中心

American Medical Center(Shanghai)
 上海良远健康门诊部

Shanghai SinoUnited Hospital
 上海曜影医院

Beijing Eden Hospital
 北京怡德医院

Sanfine International Hospital
 北京普方医院

Beijing International Medical Center (IMC)
 北京国际医疗中心

Beijing Vista Clinic
 北京维世达诊所

Hong Kong Adventist Hospital
 香港安医院

Matilda International Hospital (Hong Kong)
 香港明德国际医院

Hong Kong Sanatorium & Hospital
 香港养和医院

Asia Medical Specialist & Sport Performance(Hong Kong)
 香港亚洲专科医生诊所

The hospitals in this list including Direct Billing hospital and Non-Direct Billing hospital.

Coverd area of hospitals are same as the cover area of your insurance plan policy.

本列表中的医院包括直付医院与非直付医院。

可保障的就诊医院地域范围与您的保险计划的保障区域范围一致。

Customers of GLOBALCARE MEDICAL INSURANCE (Version 4.0) PERSONAL PLAN AND FAMILY PLAN:

If you seek treatment at a hospital or clinic listed in the "Secondary Hospital List" above, ICBC-AXA LIFE will bear the corresponding treatment costs for in-patient medical insurance benefits after deducting the annual in-patient deductible (if any) within the insurance coverage agreed in the contract, based on the selected payment ratio for in-patient treatment at Secondary Hospital ; for out-patient or emergency medical insurance benefits, the costs will be covered according to the actual number of out-patient or emergency visits and the corresponding payment ratio (if you choose private hospitals and clinics, the payment ratio is: 1-10 visits, 100%; 11-20 visits, 70%; 21st visit and above, 50%), combined with the selected payment ratio for out-patient treatment at Secondary Hospital.

寰球尊享医疗保险（4.0版）个人及家庭单客户：

如您在以上“昂贵医院列表”中的医院或诊所寻求治疗，工银安盛人寿会在合同约定的保险责任范围，住院医疗保险金需扣除住院年免赔额（若有）后，根据您选择的昂贵医院住院给付比例承担相应的治疗费用；门、急诊医疗保险金按照您实际发生的门、急诊就诊次数及对应的给付比例（如您选择私立医院和诊所，给付比例为：1-10次，100%；11-20次：70%；第21次及以上：50%），结合您选择的昂贵医院门、急诊给付比例承担相应的治疗费用。

Customers of GLOBALCARE GROUP MEDICAL INSURANCE

If you seek treatment at a hospital or clinic listed in the "Secondary Hospital List" above, ICBC-AXA LIFE will bear the corresponding treatment costs based on the selected payment ratio at Secondary Hospital.

寰球尊享团体医疗保险产品客户：

如您在以上“昂贵医院列表”中的医院或诊所寻求治疗，工银安盛人寿会在合同约定的保险责任范围及根据您团体保障计划选择的昂贵医院赔付比例承担相应的治疗费用。

You may visit or download the above list on our website: hc.icbc-axa.com

以上医院列表将可在我们的网站hc.icbc-axa.com下载并被实时更新。

Above list was updated on 2025 Jan.1st.

以上列表更新于2025年1月1日